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Narodil jsem se  v roce 1972 ve Vítkově, s orientačním během 

jsem začal v oddíle TJ Ostroj Opava v roce 1982, takže orienťák 

dělám již takřka 40 let. V době studií jsem byl členem VBM, poté 

návrat do OOP, v roce 2008 přestup do BBM a od roku 2019 

členem ZBM, kde jsem byl v lednu 2020 zvolen předsedou oddílu. 

 

V rámci ČSOS působím dlouhodobě v soutěžní komisi sekce OB, v odvolací komisi sekce OB, v 

roce 2016 jsem pomáhal pořádat ME v OB v Jeseníku, v roce 2018 finále SP v Praze a Mladé 

Boleslavi, na ME univerzit v Olomouci 2019 jsem pracoval jako národní kontrolor a tuto funkci 

zastávám take pro nadcházející MS 2021. Jsem členem FootO komise IOF a na odloženém MED 

2022 v Maďarsku jsem event adviserem. 

Kandiduji na pozici člena výkonného výboru ČSOS, a jako týmový hráč bych rád navázal 

spolupráci s dalšími členy VV ku prospěchu všech sekcí našeho svazu. Za své přednosti považuji 

komunikativnost, schopnost naslouchat a vnímat nejrůznější názory a na základě nich činit 

rozhodnutí.  

 

Rád bych se věnoval především legislativní stránce a zaměřil se na pomoc a podporu oddílům 

formou dohod s majiteli rozsáhlejších pozemků, po vzoru již uzavřených smluv s Lesy ČR a 

Arcibiskupskými lesy a statky Olomouc. Také bych se snažil o jednání s orgány ochrany přírody a 

krajiny a propagaci našich sportů jako aktivit, které přírodu nijak nepoškozují.  

 

Z pozice člena výkonného výboru bych rovněž rád usiloval o svazovou koordinaci akcí na 

podporu zlepšení reputace orientačních sportů, jako jsou brigády úklidu lesa, pomoc s výsadbou 

atd., protože tyto aktivity doposud vycházejí spíše z oddílů. 


